

The Town of Levis & Environs

P.Q. Canada

== 1912 ==

PUBLISHED BY

The Commercial Magazine Co., Limited

Montreal, Canada.



The object of this booklet is to make known the many advantages offered by the Town of Levis and its environs for the establishment of New Industries and business enterprises of all kinds. Every facility and encouragement including liberal exemptions from taxation are among the principal enducements which the town offers to those locating here. There will be found at Levis capable, industrious workmen and mechanics willing to do their part and make sacrifices for the commercial advancement and prosperity of the town. It is to the credit of the town that during the fifty years of its existence there has never been any serious difficulty between workingmen and their employers.

For any additional information required address

THE SECRETARY OF

THE BOARD OF TRADE

Levis, Que., Canada.

Le but de cette brochure est de faire connaître les nombreux avantages offerts par la ville de Lévis et de ses environs pour l'établissement de nouvelles industries et de maisons de Commerce de toutes sortes.

Facilité de toute nature, encouragements nombreux, exemptions de taxes, etc., etc., tels sont les principaux avantages que la ville de Lévis peut offrir aux industriels qui voudraient s'établir sur son territoire. On trouvera à Lévis des ouvriers habiles, travailleurs, sobres, etc., dans tous les genres d'industrie. La classe ouvrière de Lévis est prête à faire sa bonne part de sacrifices pour aider à la prospérité commerciale et d'industrie. La classe ouvrière de Lévis dans ses cinquante années d'existence la ville de Lévis n'a eu à déplorer aucun différent sérieux entre ses ouvriers et leurs employeurs.

Pour toutes autres informations prière de s'adresser au

SECRETAIRE DE

LA CHAMBRE DE COMMERCE

Lévis, Que., Canada.